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PROTOKÓŁ Nr  2/2024 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 19 czerwca 2024 roku, o godz. 1500 

 
Przewodniczący Komisji          – Roman Wójcik 
Protokolant                   -  Joanna Kosior 
 
  
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 7 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu radomskiego. 
 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk 
zadania z zakresu kultury w 2024 roku. 

 
3. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego. 

 
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2023 rok w działach dotyczących 

pracy Komisji. 
 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Rozpatrzenie raportu o stanie powiatu 
radomskiego. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że przygotowany raport 
został bardzo szczegółowo opracowany i ma nadzieje, że każdy się z nim zapoznał. Dodał, że 
raport o stanie powiatu jest składany od 6 lat. Następnie omówił aspekty związane z obszarem 
działalności Komisji. Powiedział, że Powiat prowadzi 10 podmiotów edukacyjnych, są to 4 
szkoły ponadpodstawowe, 3 poradnie psychologiczno-pedagogiczne i 2 placówki kształcenia 
specjalnego oraz 1 placówka szkolno-wychowawcza dla dziewcząt. Łącznie w 2023 roku było 
1916 uczniów i 317 nauczycieli. Dodał, że nasze szkoły odznaczają się dużą zdawalnością 
matur prawie 100%. Podkreślił, że powiat radomski prowadzi szerokie działania z zakresu 
kultury, kultury fizycznej, sportu i turystyki organizując samemu ale to już w mniejszości bo 
zazwyczaj zlecając trzeciemu sektorowi i działa to dość prężnie. Jest organizowanych bardzo 
dużo wydarzeń kulturalnych i sportowych, które są dofinansowywane przez Powiat. 
Współpraca z organizacjami, stowarzyszeniami układa się bardzo dobrze. Jeśli chodzi o 
inwestycje to w ur. zakończyła się budowa kompleksu szpitalnego w Pionkach, trwa 
modernizacja w Iłży, przebudowano kilkanaście dróg powiatowych, została zakończona 
budowa hali przy liceum w Pionkach, a kolejna jest rozpoczęta przy LO w Iłży. Zakończyła się 
również rozbudowa, przebudowa i modernizacja budynku przy szkole specjalnej w 
Chwałowicach. Wszystkie szczegóły zwiera przedłożony raport. 
 
Radna Kamila Kaczorowska zapytała, czy Powiat Radomski zakupił konie, bo gdzieś tak 
wyczytała?. 
 
Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca odpowiedział, że tak dla Szkoły 
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Specjalnej w Chwałowicach  do zajęć z hipoterapii. 
 
Radna Kamila Kaczorowska zapytała, czy tam są odpowiednie warunki do przetrzymywania 
takiego zwierzęcia?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że tak i zachęca Komisję do 
odwiedzenia tej placówki zorganizowania tam Komisji. 
 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony materiał. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2024 roku. 
 
Powiat Radomski chce powierzyć Gminie Przytyk zadanie publiczne należące do powiatu z 
zakresu kultury w sprawie powierzenia  Gminie Przytyk zadania publicznego powiatu z zakresu 
organizacji „XXIII Ogólnopolskich Targów Papryki”. Na realizację zadania, o którym mowa 
Gmina Przytyk otrzyma od Powiatu Radomskiego dotację celową w wysokości 50 000 zł. 

Dyrektor Wydziału Promocji i Rozwoju Marcin Genca powiedział, że powiat co roku 
dofinansowuje to ogólnopolskie wydarzenie. 

Pytań i uwag nie było. 
Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania z zakresu kultury w 2024 r. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie sprawozdania 
finansowego. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że sprawozdanie finansowe rok rocznie 
jest badane przez biegłego rewidenta. Samo sprawozdanie finansowe obejmuje swoim 
zakresem  bilans wykonania budżetu, łączny bilans 20 jednostek powiatowych, łączne ustalenie 
zmian funduszu, łączny rachunek zysków i strat oraz informację podatkową. Raport opiniował 
biegły rewident jest pozytywny nie ma żadnych uwag do przygotowanego sprawozdania 
finansowego. Określa, że księgi są prowadzone w sposób rzetelny, jasny i przejrzysty zgodnie 
z obowiązującymi przepisami ustawy o finansach publicznych, ustawy o rachunkowości jak 
również statutu , który obowiązuje powiat radomski. Dane,  które są istotne to bilans wykonania 
budżetu na 31 grudzień 2023 rok zamyka się suma bilansową 62.989.260,00 zł wykazuje 
aktywa netto w kwocie 49.428,591,00 zł. Jeśli chodzi o łączny bilans to suma bilansowa tj. 
kwota 696.792,918,00 zł. Rok 2023 zamknął się zyskiem w kwocie 55.281.316,00 zł, jest to 
zysk księgowy nie nadwyżka budżetowa. Jeśli chodzi o ustalenie zmian funduszu to wzrost 
funduszu w roku 2023 w stosunku do 2022 roku odnotował o kwotę 64.216.000,00 zł. 
Sprawozdanie finansowe wynika z ksiąg rachunkowych. To jest jeden z podstawowych 
dokumentów do udzielenia absolutorium Zarządowi za ubiegły rok. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie przyjęli sprawozdanie. 



3 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2023 rok w działach dotyczących pracy Komisji. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że sprawozdanie z wykonania jest 
przygotowywane rok rocznie przez Zarząd i jest przekazywane do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej do 31 marca każdego roku  jak również do Rady Powiatu. Wszyscy radni 
zarówno poprzedniej kadencji jak i obecnej takie sprawozdanie otrzymali. Jest ono też 
dokumentem do tego, aby można było udzielić absolutorium Zarządowi  za 2023 rok. Do tego 
sprawozdania również jest opinia z RIO, która jest pozytywna, sprawozdanie jest opisane w 
sposób logiczny, przejrzysty i uzasadnia odchylenia od realizacji budżetu jeżeli jakieś 
wystąpiły. Uzasadnia je w sposób jaki Regionalna Izba Obrachunkowa przyjęła i nie ma do 
tergo żadnych zastrzeżeń. Dokument był podnoszony w sposób celowy, realizacja była zgoda 
z obowiązującymi przepisami.  

W dziale 801 – oświata i wychowanie planowane wydatki w kwocie 53.114.396,87 
złotych wykorzystane zostały w 97,7%, tj. w kwocie 51.868.310,04 złotych, z tego wydatki 
bieżące w kwocie 37.233.567,27 złotych (plan 37.662.502,87 złote) i wydatki majątkowe w 
kwocie 14.634.742,77 złote (plan 15.451.894 złote).  

W ramach wydatków bieżących tego działu sfinansowano utrzymanie 6 jednostek 
oświatowych, tj.: 
-  Liceum Ogólnokształcącego w Iłży, 
-  Zespół Szkół w Pionkach, 
-  Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach, 
-  Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Iłży,  
-  Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach, 
-  Zespołu Szkół i Placówek w Chwałowicach. 
Zapewniono również realizację zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki 
i metod pracy dla dzieci i młodzieży (kształcenie specjalne) w Zespole Szkół im. J. 
Śniadeckiego w Pionkach, Zespole Szkół w Pionkach, Liceum Ogólnokształcącym w Iłży, 
Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Iłży, Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Pionkach oraz Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach w kwocie 15.175.607,01 złotych 
(metryczka 10.577.549 złotych). Na funkcjonowanie ww. szkół i kształcenie specjalne 
wydatkowano łącznie kwotę 36.464.650,50 złotych, z tego na wynagrodzenia wraz z 
pochodnymi 31.333.442,56 złote, odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych 
1.276.625,83 złotych i pozostałe wydatki 3.854.582,11 złote. 

Jednocześnie w ramach wydatków bieżących tego działu realizowane było 
przedsięwzięcie pn. „Utworzenie i funkcjonowanie Branżowego Centrum Umiejętności w 
Pionkach, na które wydatkowano 226.600,98 złotych (plan 230.328,82 złotych). 
Ponadto w ramach wydatków bieżących tego działu realizowane było trzy programy unijne, na 
które wydatkowano 194.953,24 złote (plan 334.725,71 złotych), tj.: 
- „Praktyki w Hiszpanii fundamentem kariery zawodowej”, na który wydatkowano 34.283,05 

złote (plan 37.000 złotych), 
- „RAZEM dla rozwoju kompetencji uczniów”, na który wydatkowano 128.500,63 złotych 

(plan 259.177,19 złotych), 
- „You Have No Right To Bully Me”, na który wydatkowano 32.169,56 złotych (plan 38.548,52 

złotych). 
W ramach tego działu realizowane były również zadania z zakresu administracji 

rządowej, na które wydatkowano 34.145,09 złotych (plan 34.145,09 złotych) na zakup 
podręczników oraz materiałów edukacyjnych i ćwiczeniowych dla uczniów szkół specjalnych 
w Zespole Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach i Zespole Szkół i Placówek w Chwałowicach.  

Dofinansowane zostały także zadania własne powiatu w kwocie 150.627 złotych (plan 
150.627 złotych), tj. „Narodowy Programu Rozwoju Czytelnictwa 2.0 na lata 2021-2025” w 
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kwocie 18.000 złotych (plan 18.000 złotych), zadanie w zakresie wychowania przedszkolnego 
w kwocie 32.147 złotych (plan 32.147 złotych) oraz na zakup pakietu ubiorczego i pakietu 
szkoleniowego dla uczniów Oddziału Przygotowania Wojskowego w kwocie 100.480 złotych 
(plan 100.480 złotych).  

W ramach porozumień z organami administracji rządowej zrealizowane zostało 
przedsięwzięcie pn. „Poznaj Polskę” w kwocie 52.991,71 złotych (plan 53.109,60 złotych) oraz 
zadanie pn. „Wektory życia” w kwocie 15.149,75 złotych (plan 15.200 złotych). 

Ponadto w dziale 801 wydatki w kwocie 94.449 złotych (plan 107.902 złote) 
przeznaczone zostały na pomoc obywatelom Ukrainy polegającą na sfinansowaniu 
wynagrodzeń wraz z pochodnymi nauczycieli prowadzących zajęcia z uczniami będącymi 
obywatelami Ukrainy oraz zakup pomocy dydaktycznych dla tych uczniów. Niższe wykonanie 
wynika z choroby i rezygnacji z nauki języka polskiego przez uczniów w Zespole Szkół w 
Pionkach i Liceum Ogólnokształcącym w Iłży.  

W ramach wydatków majątkowych sfinansowano 10 zadań inwestycyjnych w kwocie 
14.634.742,77 złote (w tym 5.000.000 złotych przekazano na wydatki niewygasające), 
określonych szczegółowo w załączniku Nr 4. Zadanie inwestycyjne pn. „Kompleksowa 
modernizacja głównego budynku Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach, z 
dostosowaniem do potrzeb osób niepełnosprawnych” zostało przeniesione do wydatków 
niewygasających z upływem 2023 roku w związku z przedłużeniem realizacji inwestycji i 
brakiem możliwości zapłaty w 2023 roku. Termin realizacji zadania określono do 30 czerwca 
2024 roku. 

Niepełna realizacja wydatków majątkowych w tym dziale dotyczy głównie ww. zadania 
inwestycyjnego i wynika z przeniesienia realizacji prac wykończeniowych na II piętrze 
budynku i budowy ogrodzenia na rok 2024  oraz brakiem sfinansowania nadzoru 
inwestorskiego w związku niedostarczeniem faktury przez Inspektora  do końca 2023 roku. 
Ponadto na części zadań powstały oszczędności po przeprowadzonych przetargach. 

Niepełna realizacja wydatków bieżących w tym dziale dotyczy głównie wynagrodzeń i 
pochodnych z powodu przebywania pracowników na zwolnieniach lekarskich finansowanych 
przez ZUS, opłat za energię w związku z korzystnymi warunkami pogodowymi i brakiem 
rozliczenia faktur za energię i gaz za grudzień w 2023 roku. Ponadto realizację projektu 
unijnego pn. „RAZEM dla rozwoju kompetencji uczniów” przedłużono do 31 marca 2024 roku 
w związku z przesunięciem kolejnego wyjazdu do Portugalii na 2024 rok z powodu trudności 
z zakupem biletów lotniczych w grudniu 2023 roku. 
 

W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza planowane wydatki  w kwocie 
10.205.708 złotych wykorzystane zostały w 98,9%, tj. w kwocie 10.097.977,78 złotych, z tego 
wydatki bieżące stanowiły kwotę 10.082.977,78 złotych (plan 10.190.708 złotych), a wydatki 
majątkowe 15.000 złotych (plan 15.000 złotych).  

W ramach wydatków tego działu sfinansowano utrzymanie: 
- czterech poradni psychologiczno – pedagogicznych w: Radomiu, Iłży, Pionkach oraz 

Chwałowicach, 
- internatu przy Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach, 
- Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Wierzbicy, 
- Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Chwałowicach w Zespole Szkół i 

Placówek w Chwałowicach. 
Na utrzymanie tych jednostek wydatkowano 10.025.577,78 złotych, z czego: na wynagrodzenia 
wraz z pochodnymi 7.953.720,08 złotych, zakładowy fundusz świadczeń socjalnych324.294,49 
złotych i pozostałe wydatki 1.747.563,21 złote. W ramach tych wydatków realizowano zadania 
wymagające stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży  
w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Wierzbicy i Zespole Szkół i Placówek w 
Chwałowicach, na które wydatkowano 5.240.174,70 złote (metryczka 4.108.356 złotych). 
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Ponadto w ramach wydatków bieżących tego działu sfinansowano stypendia Starosty 
dla uczniów mających najlepsze wyniki w nauce w kwocie 57.400 złotych. 

Natomiast w ramach wydatków majątkowych sfinansowano realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Zakup urządzenia wielofunkcyjnego” dla Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Iłży w kwocie 15.000 złotych. 

Niepełna realizacja wydatków w tym dziale dotyczy głównie wynagrodzeń i 
pochodnych w związku z przebywaniem pracowników na zwolnieniach lekarskich i 
korzystaniem przez nich z zasiłku opiekuńczego na dzieci do lat ośmiu, wypłat stypendiów dla 
uzdolnionych uczniów, co jest uzależnione od osiąganych wyników w nauce oraz opłat za 
energię w związku z mniejszym jej zużyciem ze względu na korzystne warunki atmosferyczne.  
 

W dziale 921 – kultura i ochrona dziedzictwa narodowego planowane wydatki w 
kwocie 2.581.149 złotych wykorzystane zostały w 99,2%, tj. w kwocie 2.561.088,50 złotych, 
z tego wydatki bieżące w kwocie 2.463.088,50 złotych (plan 2.483.149 złotych) i wydatki 
majątkowe w kwocie 98.000 złotych (plan 98.000 złotych).  

Na sfinansowanie imprez kulturalnych przekazano dotację dla gmin w kwocie 247.500 
złotych, dotacje na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu terytorialnego 
w kwocie 12.000 złotych na zadania pn. Skaryszewski Jarmark Koński „Wstępy” i „Widowisko 
obrzędowe - Ścięcie Śmierci – Jedlińskie Zapusty” oraz dla jednostek niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych w kwocie 50.240 złotych. Przekazano również dotacje dla Powiatowego 
Instytutu Kultury w łącznej kwocie 2.019.000 złotych, w tym: dotacja podmiotowa w kwocie 
1.844.000 złotych na funkcjonowanie PIK i prowadzenie biblioteki powiatowej oraz dotacja 
celowa w kwocie 175.000 złotych, w tym na: realizację zadania pn. „Powiatowy Dzień 
Edukacji” w kwocie 20.000 złotych, wydawanie czasopisma „Radomskie24/Kultura – Region 
- Samorząd” oraz utrzymanie portalu internetowego „Radomskie24.pl” w kwocie 75.000 
złotych i organizację obchodów Jubileuszu XXV Lecia Powiatu w kwocie 80.000 złotych. 
Wysokość wykorzystanych dotacji przez poszczególne gminy zawarta jest w załączniku Nr 5. 

Ponadto w ramach zadań własnych powiatu sfinansowano realizację zadań pn. XIV 
Gala Mistrzów Sportu Powiatu Radomskiego w kwocie 39.999,60 złotych i Festyn Rodzinny 
Powitanie Lata w kwocie 82.250 złotych, a także wykonanie medali okolicznościowych i 
dekoracji z okazji Jubileuszu XXV Lecia Powiatu w kwocie 12.098,90 złotych. 

Jednocześnie w ramach wydatków majątkowych sfinansowano realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Przygotowanie dokumentacji projektowej w celu przebudowy budynku 
Powiatowego Instytutu Kultury” w kwocie 98.000 złotych.  

Niepełna realizacja wydatków w tym dziale wynika głównie z oszczędności powstałych 
na zadaniu pn. „Powiatowy Dzień Edukacji”. Niewykorzystana część dotacji została zwrócona 
na rachunek bankowy powiatu.      
 

W dziale 926 – kultura fizyczna planowane wydatki w kwocie 1.142.615 złotych 
wykorzystane zostały w 98,2%, tj. w kwocie 1.122.615 złotych, z tego wydatki bieżące w 
kwocie 139.500 złotych (plan 150.000 złotych) i wydatki majątkowe w kwocie 983.115 złotych 
(plan 992.615 złotych). 

W ramach wydatków bieżących przekazano dotacje na sfinansowanie imprez 
sportowych o zasięgu powiatowym zleconych do realizacji podmiotom niezaliczonym do 
sektora finansów publicznych, zgodnie z przyjętym przez Radę Powiatu programem 
współpracy i kalendarzem imprez w kwocie 139.500 złotych.  

W ramach wydatków majątkowych zrealizowano zadanie inwestycyjne pn. 
„Przebudowa dachu i wyposażenia sali gimnastycznej Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w 
Pionkach” w kwocie 983.115 złotych. 
 
Radna Kamila Kaczorowska powiedziała, że pani Skarbnik w swojej wypowiedzi 
powiedziała, o tym że II piętro w Szkole Specjalnej w Pionkach inwestycyjnie zostało 
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przełożone na realizację na ten rok. Zwróciła się do Starosty mówiąc, że w imieniu 
mieszkańców ma taką prośbę i zapytanie, prosi o rozważenie możliwości, aby na terenie, który 
przylega do szkoły, mowa o boisku, i terenie wokoło, wiele rodzin z małymi dziećmi korzysta 
z tego miejsca do nauki jazdy rowerem czy zabawy, bo jest to teren ogrodzony i wiele dzieci 
spędzało tam czas wolny dopóki był on otwarty. Teraz jest on zabezpieczony i nie ma 
możliwości tam wejść. Zapytała, czy istnieje możliwość, aby ta część była udostępniona dla 
mieszkańców po godzinach pracy szkoły?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że raczej nie ponieważ jest to szkoła 
specjalna i ona pracuje w sposób szczególny pod pewnymi warunkami i powszechna 
dostępność do obiektów sportowych była by utrudniona również jeśli chodzi o zwykłą szkołę, 
wszystko co się dzieje na terenie szkoły nawet po godzinach lekcyjnych to tak naprawdę jest 
na głowie dyrektora szkoły i niezależnie od tego co się wydarzy to on pierwszy za to odpowiada 
za ewentualne wypadki, nieszczęścia, które mogą się wydarzyć. Oczywiście rozumie, że jest 
taka potrzeba. Ogrodzenie, które ma tam być ma być pełne, po to żeby częste spacery na tzw. 
skróty przez teren szkolny, było to pewną praktyka ludzie się przyzwyczaili, korzystali. Brama 
wjazdowa i całe ogrodzenie powinno być na nowo wybudowane i jednocześnie ma być 
szczelnie. Czy to oznacza całkowity zakaz? nie wyklucza, że regulamin, korzystania z obiektów 
sportowych zarówno wewnątrz budynku jak i z terenu wokół budynku będzie mógł 
uwzględniać taką możliwość on tego nie rozstrzyga. Zdaje się tutaj na dyrektorów placówek, 
jeśli jest to możliwe, bezpieczne, pod kontrolą nawet z możliwością wynajmu np. za salę. 
Chciałby, by były one dostępne ale tego nie deklaruje bo to jest specyfika szkoły. 
 
Radna Kamila Kaczorowska powiedziała, jak wygląda ta spraw w szkołach podstawowych 
do momentu kiedy Burmistrzem był pan Kowalczyk a ona Zastępcą odpowiedzialną za oświatę. 
Wszystkie placówki w okresie wakacyjnym po godzinie 15, 16 były otwarte. Jest konkretny 
regulamin, który mówi o tym, że pełną odpowiedzialność za dzieci bez opieki rodziców na tym 
placu odpowiadają tylko i wyłącznie rodzice. Byli umówieni na patrole policyjne tych miejsc, 
szczególnie wieczorami oraz monitoring szkoły, który bardzo dobrze się sprawdzał. Zachęca 
do rozważenia tej kwestii. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka odpowiedział, że rozważy, ale nie deklaruje. 
 
Radny Paweł Głuchowski powiedział, że  budują obiekty sportowe po to , żeby dzieci z nich 
korzystały, a nie po to, żeby zamykać je po godzinach lekcji szkolnych. To mija się z celem. 
To są bardzo drogie inwestycje, nie po to żeby je o 16 zamknąć.  
 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jako Dyrektor szkoły  to oczywiście ponosi pełna 
odpowiedzialność za to co się wydarzy na terenie obiektu. U niego akurat znajduje się na placu 
miasteczko ruchu drogowego i na prośbę rodziców i mieszkańców ten teren jest otwarty, ale 
tak naprawdę to musi być codziennie kontrolowane. Jest cały czas monitoring. Nie mniej jednak 
ten obowiązek na Dyrektorze ciąży. 
 
 
Po krótkiej dyskusji Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożone 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 rok. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 2 posiedzenie 
o godz.15:25. 
 
 
Protokołowała:                                                                       Przewodniczący  Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                    Roman Wójcik 


